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Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 

 
ZÁPIS č. 3/2022 

z jednání Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 
konaného dne 23. 6. 2022 od 14.00 hodin, kancelář DMO Berounsko 

 

 
ÚČAST 

Členové komise: Radek Dolejš (předseda), Ing. Michal Mišina, Ing. Vojtěch Matějček, 
Mgr. Vlastimil Kerl, Kateřina Hájková 
  
Omluveni: dr. Viktor Korček (místopředseda), Mgr. Petr Bielik, Peter Kuhar, Mgr. Lukáš 
Němčík  
 
Tajemnice: Eliška Hochsteigerová – odbor školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun 
 
Hosté: Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 
MěÚ Beroun 
 
 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Zpráva o činnosti DMO Berounsko v roce 2021 
5. Průvodcovská služba ve městě 
6. Společná vstupenka do turistických objektů ve městě 
7. Různé 
8. Závěr 
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JEDNÁNÍ 
 

K bodu 1 a 2 – Zahájení a schválení programu jednání 

 
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda komise Radek Dolejš. Předseda jmenoval 
zapisovatelkou tajemnici komise Elišku Hochsteigerovou a ověřovatelem Mgr. Vlastimila 
Kerla. Konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 5 členů a komise 
je tak usnášeníschopná.  
 
Dále Radek Dolejš informoval členy o jejich účasti na jednání komise od roku 2019 doposud. 
 
Předseda sdělil, že program jednání byl dán na pozvánce.  Vznesl dotaz, zda má někdo návrh 
na změnu programu, nikdo nevystoupil.  
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun schvaluje program jednání 
v předložené podobě, viz pozvánka.  
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 3 – Kontrola usnesení  

 
Předseda Radek Dolejš informoval přítomné o usnesení rady města č. 189/94/RM/2022 
(ze dne 11. 5. 2022), kterým rada vzala na vědomí zápis č. 2 z jednání komise (ze dne 
28. 4. 2022).  
 
Dále předseda shrnul doporučení z minulého jednání, které komise navrhla radě. Dotázal 
se místostarosty Ing. Michala Mišiny na výsledky projednání na radě. 
 
Proběhla diskuze o veřejných toaletách, adresa v katastru nemovitostí je stále chybně, je 
nutné opravit. Ing. Michal Mišina hovořil o nákladech na provoz veřejných toalet 
a případném rozšíření otevírací doby. Přítomní se shodli, že by byl vhodný rozšířený zkušební 
provoz v sobotu a neděli o letních prázdninách. 
 
Dále Ing. Michal Mišina zaurguje odstranění náletových rostlin na ostrůvku v Brdatkách. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí plnění usnesení. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
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K bodu 4 – Zpráva o činnosti DMO Berounsko v roce 2021 

 
Předseda Radek Dolejš sdělil, že přítomným jsou k dispozici výtisky výroční zprávy 
DMO Berounsko za rok 2021 a předal slovo Elišce Hochsteigerové. 
 
Eliška Hochsteigerová informovala o aktivitách v roce 2021 – plnění akčního plánu 
na příslušný rok, jednání orgánů, počet zapojených subjektů do činnosti (téměř 80), dosahy 
on-line komunikačních kanálů (webové stránky, sociální sítě), rozvoj produktů cestovního 
ruchu, vydání tištěných materiálů pro turisty (trhací A3 mapy, turistické noviny), rozšíření 
počtu certifikovaných turistických informačních center (z 2 na 5) a spolupráce 
se Středočeským krajem a Středočeskou centrálou cestovního ruchu. 
 
Předseda se dotázal na akci k zahájení sezóny, Eliška Hochsteigerová sdělila, že z kapacitních 
důvodů nebyla akce bohužel realizována. 
 
V závěru bodu proběhla diskuze k trhacím turistickým mapám. Mgr. Vlastimil Kerl podotkl, 
že v muzeu mají úspěch a jsou pro návštěvníky přínosné. 
 

Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí zprávu o činnosti 
DMO Berounsko za rok 2021. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 5 – Průvodcovská služba ve městě 

    
Předseda Radek Dolejš na úvod bodu sdělil, že průvodcovskou službu ve městě provozuje 
Muzeum Českého krasu, požádal Mgr. Vlastimil Kerla, aby doplnil podrobnosti. 
 
Mgr. Vlastimi Kerl sdělil, že programy s průvodcem mají primárně pro školy, nicméně 
po domluvě s Městským informačním centrem Beroun jsou schopni je nabídnout i široké 
veřejnosti. Celkem mají tři trasy. V rámci muzea se průvodcovství věnuje jedna pracovnice, 
program je tedy vždy nutné objednat s předstihem. 
 
Přítomní diskutovali nad možnostmi rozvoje průvodcovské služby. Bylo by vhodné tuto 
nabídku více komunikovat, jak směrem k turistům (např. letáky do hotelů), tak směrem 
k místním obyvatelům (např. informace v Radničním listu). 
 
Dále na podnět předsedy proběhla diskuze k případnému konání pravidelných prohlídek 
(např. první středu v měsíci). Přítomní se posléze shodli, že by bylo dobré vyzkoušet 
prohlídky v létě, jednu pro rodiny s dětmi, jednu klasickou. Vhodná se jeví druhá půlka srpna.  
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Usnesení: Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun doporučuje Radě města Beroun 
zajistit zkušební komentované večerní prohlídky ve druhé polovině srpna ve spolupráci 
s Muzeem Českého krasu, dle jeho možností. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 6 – Společná vstupenka do turistických objektů ve městě 

 
Předseda otevřel téma možné společné vstupenky do atraktivit se zpoplatněným vstupem. 
Přítomní k tomuto obdrželi dokument, kde jsou zaznamenány návštěvnosti atraktivit 
za uplynulé 2 roky, vždy v sezóně od června do září. Výhodou společné vstupenky 
(či obdobného řešení) je rozprostření a předání si návštěvníků v rámci provozů. 
 
Eliška Hochsteigerová sdělila, že komplexní společná vstupenka s sebou nese i úskalí, 
zejména účetního (více účetních jednotek – přeúčtovávání) a systémového charakteru 
(odlišné rezervační a vstupenkové systémy provozů).  
 
Přítomní diskutovali také nad možností začít pouze s pobídkovým systémem, tak aby 
se neřešilo účetnictví. Např. ke vstupence do aquaparku bude 50 % sleva do muzeí, což 
určitě mohou využít i místní obyvatelé.  
 
Mezi přítomnými proběhla diskuze o nízké návštěvnosti Muzea berounské keramiky. 
Předseda Radek Dolejš si myslí, že by se v muzeu měli zaměřit na aktivní oslovování skupin, 
jako jsou např. školy, domovy důchodců a jiné kolektivní zájezdy. Přítomní souhlasili. 
 
Dále se řešila návštěvnost koupaliště, které při první otevřeném víkendu zaznamenalo 
obrovský zájem. Ing. Vojtěch Matějček podotkl, že zároveň dorazilo mnoho návštěvníků 
i do aquaparku. 
 
Radek Dolejš téma uzavřel s tím, že případná společná vstupenka je k další diskuzi, dnešní 
jednání bylo prvním krokem. Řekl, že by bylo vhodné zjistit, jak společné vstupenky fungují 
na jiných místech. Toto prověří Eliška Hochsteigerová. 
 
Usnesení:  

1. Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun bere na vědomí možnosti vytvoření 
společné vstupenky pro berounské atraktivity.  

2. Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun doporučuje Radě města Beroun zvýšit 
aktivitu Muzea berounské keramiky při získávání návštěvníků expozice (se zaměřením 
na kolektivní zájezdy).  

 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 



stránka 5 z 5 

 

 
 

K bodu 7 – Různé 

 
Proběhla diskuze o reklamních nosičích ve veřejném prostoru a příslušné vyhlášce města. 
 

K bodu 8 – Závěr  

 
Předseda Radek Dolejš informoval, že další setkání se uskuteční na podzim 2022. Jednání 
bude opět venkovní, u rozhledny na Městské hoře. 
 
Na závěr poděkoval předseda všem přítomným členům a hostům za účast a jednání ukončil. 
 
 
 
Zapsala Eliška Hochsteigerová: 
 
 
 

…………………………………………….. 

Ověřil Mgr. Vlastimil Kerl:  
 
 
 

…………………………………………….. 

Předseda komise Radek Dolejš: …………………………………………….. 
 


